
Defrel: Na szczęście nic nie jest zerwane
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Wczoraj wieczorem dwójka francuskim piłkarzy Romy, Gonalons i Defrel,

uczestniczyła w imprezie zorganizowanej przez stowarzyszenie kibiców

Giallorossich, AIRC1971. Przy tej okazji gracze udzielili wypowiedzi dla

zgromadzonych kibiców, a także portalu pagineromaniste.com. 

- Być może z Genoą był karny, mam nadzieję, że bramki przyjdą jak najszybciej.

Czuję się dobrze, wszystko jest ok, szczególnie w szatni. Brakuje mi goli, ale pracuję

nad tym. Cieszę się z Di Francesco, jest taki sam jak był w Sassuolo, kocha ten klub

i miasto, dokona wielkich rzeczy, mam nadzieję, że już w tym sezonie - powiedział

Defrel. 

- Nie spodziewałem się tak wielu osób, dziękuję wszystkim. Mam nadzieję, że

przejdziemy fazę grupową Ligi Mistrzów i dokonamy wielkich rzeczy - to z kolei myśl

Gonalonsa.

W wywiadzie dla pagineromaniste.com Defrel mówił z kolei: 

Jak kolano?- Jest jedynie spuchnięte, na szczęście nic nie jest zerwane.

Opuścisz mecz ze Spal?

- Tak, na pewno.

Wrócisz na mecz Ligi Mistrzów z Qarabag?

- Zobaczymy...
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